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JEGYZİKÖNYV 
 
Készült Kiszombor Nagyközség Önkormányzata Képviselı-testületének 2011. december 12. 
napján 15 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt ülésérıl. 
 
 
 
 
NAPIREND: 
1. Döntési javaslat 
- „Hátrányos Helyzető Tanulók Arany János Tehetséggondozó Programjában” történı 
részvétel 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 3 

TARTALOMJEGYZÉK 
 
 
Hat. szám.    Tárgy:     Jegyzıkönyvi 
             oldalszám: 
 
347/2011.  Napirend elfogadása       4. 
 
348/2011.  „Hátrányos helyzető tanulók Arany János  

Tehetséggondozó Programjában” való részvétel  5. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 4 

Jegyzıkönyv 
 
Készült Kiszombor Nagyközség Önkormányzata Képviselı-testületének 2011. december 12. 
napján 15 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt ülésérıl. 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
Jelen vannak: Szegvári Ernıné polgármester, Bacsa György alpolgármester, Balázs Zoltán 
képviselı, Börcsökné Balázs Márta képviselı, Gazsi Gábor képviselı, Szekeres Krisztián 
képviselı, Szirbik Imre képviselı 
 
Összesen: 7 fı 
 
Tanácskozási joggal részt vettek: Dr. Suba Rita igazgatási csoportvezetı, Szabóné Vígh 
Erzsébet iskolaigazgató 
 
Szegvári Ernıné polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselı-testület tagjait! Jegyzı úr 
távollétében Dr. Suba Rita igazgatási csoportvezetı fogja a feladatot ellátni. Megállapítom, 
hogy a képviselı-testület határozatképes számban jelen van, az ülést megnyitom. Javaslatot 
teszek a napirendre, a meghívó alapján. Van-e más javaslat? Aki egyetért a napirenddel, 
kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselı-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal meghozta 347/2011. számú határozatát. 
 
Tárgy: Napirend elfogadása 
 
347/2011.(XII. 12.) KNÖT. h. 

HATÁROZAT 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete a 2011. december 12-i 
rendkívüli nyilvános testületi ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 
 
NAPIREND: 
14.00 
1. Döntési javaslat 
- „Hátrányos Helyzető Tanulók Arany János Tehetséggondozó Programjában” történı részvétel. 
 
A határozatról értesül:  
- Szegvári Ernıné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyzı 
- Irattár 
 
 
1. Napirend 
Döntési javaslat 
- „Hátrányos Helyzető Tanulók Arany János Tehetséggondozó Programjában” történı 
részvétel 
Elıadók: Szegvári Ernıné           Dr. Suba Rita 

     polgármester    igazgatási csoportvezetı 
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/Az elıterjesztés és a határozati javaslatok a jegyzıkönyv 3. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernıné polgármester: „Hátrányos Helyzető Tanulók Arany János Tehetséggondozó 
Programjában” történı részvétel az elıterjesztés tárgya. Azért nem lehet a holnapi soros 
testületi ülésen tárgyalni, mert határidıs, a mai napon el kell küldeni a döntést a programban 
való részvételrıl. Átadom a szót az iskolaigazgatónak, pár gondolattal egészítse ki az 
elıterjesztést, miben jelentıs ez a tanulók számára, ha részt vesznek benne. 
 
Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: Az Arany János Tehetségfejlesztı, Tehetségkutató 
Program azért jött létre, hogy a hátrányos helyzető, de nagyon jó képességő gyerekeket 
segítse. Olyan családokból kikerülı gyerekeket, akiknek nagyon-nagyon kevés van vagy 
anyagaikban, vagy lehetıségekben. Nagyon sokféle lehetıséget kínál ez a program. Ennek 
egyik feltétele, hogy a tanulónak Szegeden kollégiumban kell laknia. Ez még nem elég a 
tanulmányi eredményeinek is jónak kell lennie. Egy évvel többet jár középiskolába, mert egy 
0. úgynevezett egyesítı évfolyamot kell végigjárnia, ebben vannak olyan tantárgyak, 
amelyeket magasabb óraszámban tanul. Nagyon jól kell tanulnia, ez számosítva is van, 
legalább 4-es átlagúnak kell lennie, de inkább 4,5 felettinek. A Radnóti gimnázium képviseli 
ezt. Több olyan tanuló volt, aki számításba jöhetett, végül is 3 tanuló maradt.  
 
Szegvári Ernıné polgármester: A tanulóknak ettıl függetlenül még felvételizniük is kell. 
Kérdés, észrevétel, vélemény?  
 
Balázs Zoltán képviselı: Most kezdıdött ez a program? 
 
Szegvári Ernıné polgármester: Több év óta van már. 
 
Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: Eddig a kollégiumot senki nem akarta felvállalni, aki 
felvállalta volna, annak a tanulmányi eredménye nem lett volna megfelelı. A szülıket mindig 
tájékoztatjuk, hogy van egy ilyen program. A szülık mindig a kollégiumi elhelyezésnél 
akadnak le. Bármit mondtunk, hogy a nyelvvizsgát, jogosítványt is kifizetik, 5 külföldi 
nyaralás is benne van. Leragadtak a kötelezı kollégiumi elhelyezésnél és arra nemet mondtak. 
Múlt héten az egyik szülı közölte, hogy meggondolta magát, utána még két tanuló is 
csatlakozott. Az iskola felelıssége, hogy olyan tanulót indítson, akirıl vélelmezhetı, hogy 
tanulmányi eredménye alapján is képes oda bejutni és bent maradni szorgalmas munkával és 
van annyira szociálbilis, hogy a kollégiumot is bírja.  
 
Balázs Zoltán képviselı: Ha plusz összeget is biztosítunk, akkor azt egy évig kell adni? 
 
Szegvári Ernıné polgármester: 50 hónapra, 5 tanévre kell vállalni a támogatás összegét. 
Kérdés? Aki egyetért azzal, hogy csatlakozzunk a programhoz, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselı-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal meghozta 348/2011. számú határozatát. 
 
Tárgy: „Hátrányos helyzető tanulók Arany János Tehetséggondozó Programjában” való 
részvétel 
 
348/2011.(XII. 12.) KNÖT. h. 

HATÁROZAT 
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Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta „Hátrányos 
helyzető tanulók Arany János Tehetséggondozó Programjában” való részvétel tárgyú 
elıterjesztést és az alábbi döntést hozta: 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete a „Hátrányos helyzető 
tanulók Arany János Tehetséggondozó Programjában” részt kíván venni.  
 
A határozatról értesül:  
- Szegvári Ernıné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyzı 
- Irattár 
 
 
Szegvári Ernıné polgármester: Folytassuk munkánkat zárt ülés keretében. 
 

Kmf. 
 
 

Szegvári Ernıné         Dr. Kárpáti Tibor 
   polgármester       jegyzı távollétében: 
 
 
                Dr. Suba Rita 
         igazgatási csoportvezetı 
 
 
 


